
  
 

 
DcH Christiansfeld 
Heidi R. Hansen – Sekretær / Kantine & Aktivitet. 
heidiromerhansen@hotmail.com  
6056 1231 

Referat af bestyrelsesmøde søndag d. 7. august 2022,  

kl. 11.30 – 14.30 i klubhuset. 

 

 

Referant: Heidi 

Ordstyrer: Kennet 

Afbud; Ingen 

 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden: 

- Godkendt 

2. Den gode historie: 

- Det er fantastisk med initiativ – og på det grundlag blev trap-

pen op til balancebanen lavet – tak til Jønne og Thomas! 

- Dejligt med akt.kassen; Der er handlet nye/flere spil, ryddet 

op i dem og lavet nye poser, plus en mappe med billeder af 

spil og nr. på poserne. Det gør det meget nemmere at finde 

de spil man beslutter at leje. Tak til Mia og Nanna! 

3. Info v/Nanna & Jytte:  

- Den gode historie – skal punktet bestå? Vi prøver lidt endnu 

og bestyrelsen opfordres til fremadrettet at lægge hovedet i 

blød, når der kommer indkaldelse til bestyrelsesmøde. Opsla-

get på facebook må selvfølgelig stadig gerne bruges. 

- Rally fællestræning lørdag d. 13/8. 28 tilmeldte. Flot delta-

gerantal. Mia kommer med nogle „spyd“ til banerne. Nanna 

kontakter instruktørerne omkring hvilke materialer der skal 

findes frem. Kennet, Mia, Jytte, Jønne og Nanna hjælper fra 

kl. 8. Alex kommer op ad formiddagen og hjælper i kantinen. 
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4. Økonomi v/Jytte:  

- Pt. 92 medlemmer.  

- Vi har modtaget 3750 kr. fra Ren Natur. Så nu kan vi købe 

nye bord/bænkesæt. 

- Der er kommet købekort til Salling Group. 

 

5. Generalforsamling 2022 – drøftelse af kontingent sammensætning mv.  

v/Nanna: 

- Vi bliver nødt til at fjerne indmeldelsesgebyr. Det er for bøvlet 

at ”rode rundt i”. 

- Det foreslås i stedet at træningsgebyret ændres; 1. hold 450 

kr., 2. hold. 225 kr. oveni, 3. hold 225 kr. oveni. 

- Beretningen skal laves i god tid da den skal sendes ud til 

medlemmerne, sammen med indkaldelsen. 

- Hvor skal generalforsamlingen afholdes? Nanna kontakter se-

niorhuset. 

- Lisbeth vil lave et oplæg omkring Bachs Blomstermedicin. Det 

bliver annonceret i indbydelsen. 

 

6. Førstehjælpskursus v/Jytte: 

- 1. Hjælpskompagniet kommer 15. januar og afholder 1. 

hjælpskursus. 

- Der kan være 16 deltagere. 

- Jytte tilbyder at hjælpe med kantinen. 

- Nanna vil forhøre sig om lån af seniorhuset.  

- Nanna laver indbydelse – det bliver alle med fast hverv der 

skal inviteres.  
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7. Dato for værdiarbejde?: 

- Alle bestyrelsesmedlemmer opfordres til at læse artikel i DcH 

bladet nr. 2, 2022, omkring værdierne. DcHs vaerdiord.pdf (dch-

danmark.dk) 

- Generelt mener vi, at værdierne allerede lever i klubben. Lad 

os se på det igen, hvis behovet opstår. 

- Mia arrangerer, at idekassen bliver malet og hængt frem, så 

den bliver mere synlig. Lisbeth holder øje med indkomne for-

slag og melder ind i bestyrelsesgruppen på Messenger eller 

Facebook og/eller til kommende bestyrelsesmøder. 

 

8. Årshjul: 

- Da vi ikke er gode nok til at melde ind, besluttes det at vi 

nedlægger årshjulet. Nanna opdaterer i stedet kalenderen på 

vores hjemmeside. 

 

9. Opfølgning fra sidste møde: 

- Jytte kontakter en maler omkring tilbud på maling af vinduer, 

døre og hus udvendigt. 

- Nanna har været i kontakt med Randi (hundemassage). Hun 

tager ikke ud mere. CC Hundefysioterapi vil gerne melde ind 

med et arrangement. Måske i første halvår i `23. Heidi taler 

med Cecilie om, hvad hun kan byde ind med. 
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10. Siden sidst fra udvalg:  

 

Kantine & aktivitet v/Heidi:  

- Vi har fået endnu et købekort, så nu har vi til Meny, Salling 

Group og Coop. 

- Kommende samling i udvalget, d. 16/8 19.15. Udvalget be-

står nu af: Pia, Heidi C., Nina, Mia og nytilkomne Sanne.  

- Desværre, er der ikke den store opbakning/mulighed for, at 

nogen kan hjælpe til ved arrangementer, ud over kage – som 

selvfølgelig også er godt men…. Derfor vil jeg/vi gerne søge 

en pensionist/efterlønner gennem facebook, seniorhuset mv., 

til pasning af kantine ved div. arrangementer (kurser, stæv-

ner, konkurrencer mv.) På opfordring af Nanna, vil vi søge 1-

2 m/k, som kan gå generelt til hånde. Lisbeth vil hjælpe med 

at lave opslaget, efter hendes ferie. 

- Sommerfesten gik FORRYGENDE. SÅ dejligt med et godt ud-

valg, der arbejder godt sammen og de klarede opgaven til 

UG! 

- Præsentation af klippekort til hhv. kantine og akt.kassen. 

Disse bliver lavet og lagt i den grønne pengekasse – præsen-

teres i instruktørgruppen på facebook, som så præsenterer 

for holdene. 

- Nanna hører Alex, om han vil deltage i udvalget. 

Konkurrence v/Jytte:  

- 43 tilmeldinger til Sydjysk. Nina hjælper i dommercentralen. Øv-

rige hjælpere: Mia, Nanna – og hvem mere? 
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- Mad der kan forudbestilles; Morgenmad 25 kr. Pølse/brød/kar-

toffelsalat, sandwich m æg/rejer eller ost/skinke 35 kr.  Jytte 

skriver ud til de tilmeldte. 

- Jytte skal undersøge omkring rosetter (pris for at få skrevet på 

dem)  

- Der er kun 3 tilmeldt Venskab (2. oktober) 

Instruktør v/Nanna:  

- Janne tilbyder et kursus i NoseWork. 7 af 8 pladser er taget. 

- Klikker-holdet er lukket ned efter 5 år. TAK for tiden, Jønne! 

- Jønne har startet et D-hold. Det er oprettet med henblik på, at 

hjælpe nye HF godt i gang, så de evt. kan få lyst til at starte til 

konkurrencer. 

- Kenneth (aspirant) har nogle personlige udfordringer, derfor er 

han taget af Hvalpe- og Samarbejdsholdene men fortsætter på 

C/B holdet ved Bruno. Kenneth har mange gode værdier, og vi 

sætter stor pris på hans arbejde på holdet. 

- Der er oprettet et hold som hedder venteposition (på klubmo-

dul). Det er de medlemmer der er udeblevet mere end 3 gange, 

der sættes derover. Hvis vi ikke har set eller hørt fra dem inden 

juleferien, udmeldes de af klubben før der trækkes for ny beta-

ling. (lidt sværere at holde øje med ved 365). 

  

Tøj & hundeudstyr v/Lisbeth:  

- Der har været 2 x tøjbestillinger afsted.  

- Der bliver bestilt nye liner mv. 

- Der kommer snart nyt opslag på Facebook vedr. bestilling – for-

håbentlig kommer der godt salg her i sensommeren. 

 

about:blank


  
 

 
DcH Christiansfeld 
Heidi R. Hansen – Sekretær / Kantine & Aktivitet. 
heidiromerhansen@hotmail.com  
6056 1231 

 

 

Drift v/Niels & Kennet:  

- Plæneklipperen er blevet serviceret. 

- Den nye trappe skal beklædes med diverse teknisk gummi, som 

Kennet leverer. 

- Der skal 2 skilte til ved trappen, 1 for oven og 1 for neden, med 

teksten: ”Færdsel på eget ansvar”. Kennet ser hvad de har på 

firmaet. 

- Maleren kommer torsdag d. 11/8 og kigger på døre/vinduer og 

hus mht. tilbud om maling. 

- Vandafledning i gården/foran huset. Dette skal klares før efter-

året sætter ind. Nanna handler sten hjem – stabilisering, grave-

arbejdet mv. skal Niels og Kennet finde ud af.  

- Kennet kontakter Heidi indenfor 14 dage, i forhold til at afhente 

gratis dæk i Vojens. 

 

Web v/Nanna: 

- Nanna kæmper en fortsat brav kamp og vinder ”næsten” 

hver gang men det tager timer. 

 

11. Hundens dag 2023 

- Mia og Jytte melder sig som ad hoc udvalg, de finder selv 

flere frivillige.  

- Det ”gamle” materiale der findes på den tidligere afholdte 

Hundens Dag, udleveres af Heidi. 

 

12. Bordet rundt:  

- Intet nyt. 
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13. Logbog 2022:  

- Nina, Pia, Heidi C, Laila 

 

14. Næste møde, forplejning og evt. punkter:  

- 13. oktober kl. 19.00 indtil vi er færdige 

- Eneste punkt: Fælles beretning til Generalforsamling 

- ”Afbud flere måneder” hvordan tackles den? Hvad er beho-

vet?  

- Forplejning v/Jytte. 
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